
26pisnica
29.-eho zasadnutia Obecn6ho zastupitelistva konan6ho dna23.09.2015 v zasadadke Obecn6ho

riradu v Kamenidnej

Pritomni: sri podpisani naprezendnej listina - vid' prezendnri listinu.

PROGRAM zasadnutia:

1. Otvoreniezasadnutiaobecn6hozastupitel'stva

2. Urienie zapisovatel'a, overovatel'ov zipisnice a ilenov nr{vrhovej komisie

3. Projekt na predch fudzanievzniku biologicky rozloZitel'n6ho odpadu

4. Liadosf Richarda VereSpeja a Vikt6rie Cziborovej bytom Vrbovi nad Vihom 152
o pridelenie nijomn6ho bytu

5. Liadosf Silvie T6gl6sovej o umoZnenie nfkupu na dariekov6 poukfZky

6. Spracovanie realizainej dokumenticie na zvylenie energetickej efektivnosti MS

7. Interpelicia

8. Ziver

1. Otvorenie

Rokovanie zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva otvoril a viedol Ing. Milan Lehocky starosta
obce, ktory privital poslancov obecn6ho zastupitefstva. Na zasadnuti bolo pritomn;ich 7 poslancov
obecn6ho zastupitelistva, zasadnutie OZ je uzn65ania schopn6.

2. Uribnie zapisovatel'a, overovateloov zipisnice
a ilenov n6vrhovej komisie

Za zapisovatelta z6pisnice bola urdenS No6mi Durdovidov 6, zatlrestnankyf,a obecn6ho iuadu.

Zaoverovatel'ov zSpisnice boli urdeni : Ing. Roland Nov6k
Stefan 6szi

Do nfvrhovej komisie boli zvoleni : Ildik6 Kert6szovi
Monika Jobbigy
Ing. Tibor Bako5

Hlasovanie:
Zaz 7
Proti:0
Zdfralsa hlasovania: 0
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Starosta obce predloZil program rokovania, do ktor6ho bol doplnen;f jeden bod - Spracovanie
realizadnej dokument6cie na zvy5enie energetickej efektivnosti MS. Program zasadnutia OZbol
schvSleny.
Hlasovanie:
Zaz 7
Proti: 0
Zdfi,al sa hlasovania: 0

.3. Projekt na predch fudzanievzniku biologicky rozloZitelh6ho odpadu

Ing. Milan Lehockli informoval pritomnych o hlavnom bode rokovania, o projekte, ktory uZ bol
schv6leny v roku 2012. Podlla zikona o odpadoch je obec povinn6 separovat'biologicky
rozlolitelny odpad podlia strat6gie nakladania s biologicky rozloZitelnym odpadom. Podstatou
projektu je zabezpedenie v5et(ich dom6cnosti kvalitnlimi kompostermi, tj. ka1d|dom6cnost'bude
lybaven6 900 I komposterom, pre kompostovanie bioodpadu z verejnej zelene - parkov ako aj
cinorinov - di futbalov6ho ihriska bude zabezpeden6 vel'kokapacitnymi 5 m3 kompostermi.
Sirdast'ou projektu je e5te elektrickf komposter, ako aj obecny Stiepkovad. Uskladnenie a odvoz
komun6lneho odpadu je stSle drah5ie.
Jiin Markovics sa chcel dozvediet', Ze akd je na5a Sanca - rispe5nost' pri podani projektu.
Starosta obce mu vysvetlil, Le akteruzpod6 projekl - zdrulenie a vyhliadka je lep5ia. Starosta
d'alej vysvetlil, Le bude aj informadn6 kampai pre obyvatefov, ktor6 bude zamerandnavysvetlenie
vy znamu kompo stov ania a nakl adani a s b i o o dp adom.
J6n Markovics sa opytal, kto bude vypr5zdiovat'velkokapacitnd kompostery.
Starosta mu vysvetlil, ie kompost bude rozsypanli.

Uznesenie i. 75
Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
schval'uje
a/ spoluridast' obce Kamenidn6 na realizitcii projektu na predchhdzanie vzniku odpadu Liadatela
ZdruZenie Doln;f ZiW ostrov/ resp. Most Priatellstva - Hidver6k, kto4i sa bude uchfudzat
o neniivratny finandnli prispevok z Operadneho programu Kvalita Zivotn6ho prostredia 2014-2020,
Prioritn6 os 1, Aktivita B.
Hlasovanie:
Zaz 7
Proti:0
Zdrial sa hlasovania: 0

bl zabezpedenie spolufinancovania obce Kamenidn6 vo vy5ke 5Yo zalikvotnej diastky projektu
spadajricej na aktivity tlikajtice sa v obce Kamenidn6, tj. 5 848,31 €

Hlasovanie:
Zaz 7
Proti: 0
Zdfral sa hlasovania: 0

4. i.iadosfRicharda Vere5peja a Vikt6rie Cziborovej bytom Vrbovrl nad V6hom 152
o pridelenie ndjomn6ho bytu

Starosta obce informoval pritomqich s d'alSim bodom programu so Ziadost'ou Richarda
Vere5peja a Viktorie Cziborovej.

Ildiko Kertdszov6 kon5tatovala, Le nakdiko prijem rodiny spliila krit6ria, je moZn6 udelit'
byl.Z vy5ky prijmu je zrejn6, Ze budti vediet'platit'n6jomnd arcZijne n6klady .
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Uznesenie i. 76
Obecn6 zastupitel'stvo v Kamenidnej
schval'uje
Ziadost'Richarda Verespeja a Vikt6rie Cziborovej byom Vrbov6 nad Viihom t,. 152
na pridelenie n6jomn6ho byu v Kamenid.nej.

Hlasovanie:
Za:7
Proti: 0
Zdfial sa hlasovania: 0

5' Ziadost'Silvie T6gl6sovej o umoZnenie nikupu na dariekov6 poutc{Zky

Ing' Milan Lehocky starosta obce 
- 
predftal pritomn;fm Ziadosf Silvie T6gl6sovejpritomnlim' Jedn6 sa o ziimeny n6kupn;fch poukriztk vyaanyctr obcou d6chodcom v hodnote 7,-- €z prtlelitosti mesiaca star5f ch.

Ing' Roland Novrik pripomenul, ie,by mohli vypfsat'verejnd obstar6vanie - vyberov6
konanie- kto by vymenil 7,--€ -vlpoukrizky zanajniiii, 

"".r.r.Podla JUDr' Ing. Ivety N6methovej p. T6girlsovd Liadaobec, aby u nej ddchodcovia mohlinakrrpovat'. Malo by o tom teruzrozhoanui'tuecie zastupiterstvo a maliby pJdporovat'
podnikateliov obce

Ing' Tibor Bako5 sa chcel dozvediet', di o tom m)Zerozhodnrit' obec alebo OZ, aby
rozhodnutie nebolo protizrikonn6.

JUDr'Ing. Iveta N6methov6 kontol6rka obce vysvetlila, LeZiadost' Silvie T6gl6sovej
malo brat' na vedomie, a musi rozhodnrit', kde by malidochodcovia nakupovat, za pouk6Zku.

Ing' Roland Novrik pripomenul, ile jepotrebn6 rozhodnrit' u ry*"rorat, obchody, kde
mat' d6chodcovia moZnost, vymenit, poukriZky zapotaviny.

Uznesenie i. 77
Obecnd zastupitelstvo v Kamenidnej
a/ berie na vedomie
Ziadost' Silvie T6gl6sovej o umoZnenie n6kupu na dardekov6 poukriZky v obchode SZlSZI,ktor6hoje ona vlastnidkou.
Hlasovanie:
Zaz 7
Proti:0
ZdrZalsa hlasovania: 0

b/schval'uje
moZnost' zitmeny dardekovych poukdZok v nasledujricich potravin6ch v Kamenidnej:

SZISZI potraviny
T6gl6s Silvia
P rev 6dzka: ul. Pardubick6
MINI ABC L6rinczov 6 Mr{ria
Previtdzka: Balvany
Obchod KOROLA
Silvia Krn6dovri
P revddzka: ul. Galantsk6

臨嶽鉛盤1ノ
VAN pdmviny

by OZ

budi
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- FE-LE MARK TRADE s.r.o.
Prevddzka: Hlavnri 95
Bernadett Ledinszki

do terminu platnosti poukrlZok.
Hlasovanie:
Zaz 7
Proti:0
Zdfial sa hlasovania: 0

6. Spracovanie realizainej dokumenticie na zrrf5enie energetickej efektivnosti MS

Ing. Milan Lehocky starosta obce vysvetlil, Le bol do programu doplnenf jeden bod ato, Ze
teraz bude prileZitost' na podanie projektu - Ziadosti o dotdciu z fondov EU na zateplenie - zqf5enie
energetickej efekti,rnosti verejnych budov- okrem kultrirnych stredisk aLniZruc. Musime o tom
rozhodnrit', nakollko okolo 10. okt6bra bude vypfsandYywa., abezrealizadneho projektu ako aj
projektovej dokument6cie nie je ani stavebn6 povolenie. Bez tychto dokument6cii nie je moind
podat'projekt.

JUDr.Ing.Iveta Ndmethov6 pripomenula, ie je potrebn6 schvr{lit' podanie projektu s 5 o/o-

nym spolufinancovanim.
Ing. Milan Lehoc(f vysvetlil, Leterazani nevieme kofko bude st6t' projekt.
Ildik6 Kertdszov6 sa chcela dozvediet' (o zahiira zvy5enie energetickej efektivnosti - di

vymenu okien, zateplenie?
Ing Milan Lehockf vysvetlil, Ze je potrebne dosiahnut'30 % risporu energii, klordzahfira

vymenu okien, obnovu tistredn6ho krirenia, kotlov, slnednd kolektory.

Uznesenie i. 78

Obecn6 zastupitefstvo v Kamenidnej
a/ schval'uje
podanie projektu na zdilade v!,zw OPKZP OP Kvalita Zivotn6ho prostredia na zvy5enie
energetickej efektimosti MS ul. Priatelstva d.662v Kamenidnej
Hlasovanie:
Zaz 7
Proti:0
Zdfial sa hlasovania: 0

b/ schval'uje
spracovanie rcaliza(nej dokumentircie na predmetnf projekt s dod6vatellom na zdklade qisledku
verej ndho obstar6vania
Hlasovanie:
Zaz 7
Proti: 0
Zdrial sa hlasovania: 0

c/ schval'uje
spracovanie projektovej dokumentScie na predmetn;f projekt s dod6vatellom na ziklade vysledku
verej n6ho obstar6vania
Hlasovanie:
Za:7
Proti:0
Zdrial sa hlasovania: 0
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d/ schr-al'uje
spoluf-rnancor anie projektu obcou vo vy5ke 5 o/o z celkovej hodnoty projektu, ktorri bude vydislen6
po upresneni hodnoty podan6ho projektu
Hlasoyanie:
Za:7
Proti: 0
ZdrLal sa hlasovania: 0

7. InterpeLicia

Ildiko Kefteszovd pripomenula, Le v Balvanoch po d. d. 605 je zase odtrhnuli k6bel
miestneho rozhlasu, stromy ako aj viidSie krfky zasahujri do elektrick6ho vedenia.

J6n Markovics sa chcel dozvediet', Ze komu patriapozemky prr Leleznidnej trati, nakol'ko
by ich bolo potrebn6 pokosit'.

Ing'Lehocky mu vysvetlil, Le tieto pozemky sri vo vlastnictve Leleznic.
Monika Jobb6gy pripomenula, /.e 30. okt6bra bude Halloween, a z prileaitosti ktordho budti

potrebovat'tekvice, ako aj sladkosti pre deti.
Katarina Zrnekovir pripomenula, Ze obci nie je miesto na ukladanie stavebn6ho odpadu.

S.Zdxer

Ing. Milan Lehockf starosta obce na ziver pod'akoval pritomnlfm zafd,ast a ukondil zasadnutie.

Overovatellia: Ing. Roland Novdk
Stefan Oszi

Zapisala No6mi Durdovidov6

V Kalneniこ nd,dha 30.09.2015
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